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Subject: RE: Update herverwerking

Received: Fri 4/10/2020 9:50:30 AM

Prima, |ERIESY noemde zelf hergebruik. JRL

van:IEEBCE© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 10 april 2020 11:46

Onderwerp: RE: Update herverwerking

Minister spreekt om 12.30 in eerste instantie alleen over gebruik afgekeurde maskers. We zijn nog volop in overleg met ISZW

over hergebruik en moeten we niet “forceren”. We nemen wel in de annotatie op dat dit speelt en dat wij wel bezig zijn met een

bedrijf voor isolatiejassen om geen vertraging op te lopen, maar dit wel goed afstemmen met de ISZW voor gebruik.
We moeten dit goed spelen omdat er nu ook berichten zijn dat werknemers hun werk neerleggen als materiaal niet veilig is.

Vriendelijke groet

bo

ES ) SEEN niovs.nl>
Verzonden: vrijdag 10 april 2020 11:32

) SESE eminvws.ol>;IEEE)HEXEN© i~vws o>;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Update herverwerking

Dank voor update
1. Minister heeft om 12.30 een call met Tamara van Ark, kunnen jullie een mail maken met advies [ERFERKijk je mee?

2. De deal met STeris: is daar nu een contract gesloten en is dat nieuws?

3. Wat gaan we nu doen voor verpleeghuizen en anderen? Graag een voorstel

Verzonden: donderdag 9 april 2020 12:35

Aan: JEEEED© minvws o>;IEEECN
@minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: Update herverwerking

Beste allen,

Hierbij even een update mbt herverwerking van persoonlijke beschermingsmiddelen.

RIVM

Bij het RIVM heb ik het verzoek neergelegd om het onderzoek uit te breiden naar de overige soorten maskers (niet zijnde FFP2),
brillen en handschoenen. Dit gaan zij oppakken en komen daarvoor met een planning.



212113

Inspectie SZW
Gisteren is er een call geweest met IG] en ISZW waarin onder andere herverwerking is besproken. Zij werden altijd al

geinformeerd vanuit ons, maar door de Kamerbrief van deze week zijn zij hier toch iets beter ingedoken. Hier is mijn collega

bij betrokken geweest, dus zij kan evt meer over de discussie en dit stukje vertellen.

ISZW brengt een aantal bezwaren in tegen hergebruik (zowel mondmaskers als isolatiejassen). Onder de Verordening

Persoonlijke beschermingsmiddelen is een fabrikant niet verantwoordelijk voor hergebruik. Dat betekent dat degene die deze

disposables herverwerkt en steriliseert een nieuw product op de markt brengt, waarvoor opnieuw een typekeur door een

conformiteitsbeoordelingsinstantie (CBI) moet worden plaatsvinden. Zij geven aan dat als wij nu breed communiceren en

herverwerking toestaan, we daarmee waarschijnlijk niet voldoen aan de Europese regelgeving. In een communicatie (afgestemd
met IG] en ISZW) dat uit zal gaan over ‘kwaliteit en hergebruik van mondmaskers’ komt herverwerking kort aan bod;

"De verantwoordelijkheid voor het wel of niet hergebruiken van persoonlijke beschermingsmiddelen ligt bij het ziekenhuis. Indien

een ziekenhuis de middelen hergebruikt zal het ziekenhuis in feite de fabrikant worden van het nieuwe product.

Sterilisatie via gammastraling kan ook worden uitgevoerd door een derde partij. De verantwoordelijkheid om gebruik te maken

van deze derde partij ligt bij het ziekenhuis.”

De discussie hierover zal verder worden gevoerd; ook gezien de vele aandacht hiervoor in de Tweede Kamer gisteren. Op de

achtergrond zal ik verder gaan met de voorbereidingen van het proces mbt isolatiejassen (proces afstemmen, brief etc), zodat

dit snel kan plaatsvinden wanneer er een besluit is genomen. Tot die tijd kunnen we dit proces nog niet breder communiceren.

Isolatiekleding
De GGD-GHOR is in overleg met [IEEE (wasseri) EEE vindt sterilisatie plaats) over de logistiek. Het voorlopige idee

qua proces zou er als volgt uit zien:

-  Afgesproken is met de 3 grote wasserijen in NL te gaan werken.

-  Ziekenhuizen die behoefte hebben aan hergebruik dienen dit aan te geven en pakken hun vuile overalls (opgevouwd) in

plastic zakken (2) en dan in dozen (bepaald formaat en max 10 kg) die direct door Steris kunnen worden verwerkt
-  Plakken label met hun gegevens erop
-  Wasserij auto die toch al bij ziekenhuis komt neemt de dozen mee

- De dozen worden verzameld op de wasserij en vanaf daar vervoerd naar Steris

= Steris kan max. 15000 jassen per dag gammastralen
- Dozen met labels erop gaan door het proces en worden weer klaar gezet voor pick up door wasserij
-  Wasserij rijdt dozen uit met regulier zending van wasgoed
-  Ziekenhuis heeft zijn eigen pakken weer terug na ong 48 uur

Gistermiddag is er een vervolggesprek geweest en ik ontvang nog een update over het proces. Zoals gezegd lijkt het mij goed
om de voorbereidingen van het proces verder klaar te zetten, zodat dit snel kan plaatsvinden wanneer er een besluit is genomen

over herverwerking.

Van STERIS heb ik een kostenindicatie gehad ( er doos), alleen weten we op dit moment het volume niet om een totale

kosteninschatting te geven. Met FEZ en LCH heb Ik even contact gezocht over de financiéle stuk, en de conclusie was dat de

facturen gewoon rechtstreeks naar VWS moeten gaan. Dit zal ik verder afstemmen met515 |
Herverwerking regionaal
Via het RIVM begreep ik dat in de regio Leiden (LUMC) en Utrecht al spullen van derde partijen worden herverwerkt. Ik denk dat

het goed is om tzt hun ervaringen hierover op te halen. Maar wederom speelt hier dan nog de discussie over herverwerking.

Dit was weer even de update.

Groeten,

Ministerie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
EBER @minvws nl | T+31oe
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Het nieuwe Donorregister, vanaf| jull 2020.

Kijk wat het voor jou Detekent op donofregister.nl


